Mission Prayer Movement: Myanmar and India

July 28, 2025

Living Hope – India

Prayer Points:

- 1. May those baptized last month be deeply rooted in God's Word and grow consistently in their faith.
- We praise God for the Youth Camp held on September 18–19 at Dyanashram. Joys and I
 invited two couples to receive counseling, praying they build strong, Christ-centered
 families.
- 3. We pray for swift progress and approval of the FCRA application, with confidence in the consultant's positive outlook.
- 4. May the church's annual retreat, scheduled from the evening of September 30 to the afternoon of October 3, be a source of blessing and spiritual renewal for all attendees.
- 5. We pray for the church, its branch churches, youth fellowship, house fellowships, and Sunday schools to grow spiritually vibrant and strong in faith.

Hills Academy – Rose

Updates and Prayer Points:

- 1. Please pray for the school, as the second semester began on the 10th of this month. Pray that everything will proceed smoothly and conclude peacefully.
- 2. Also, please lift up all the staff of LDP and Hills Academy in prayer—that we may serve with honesty, wholehearted dedication, and good health.

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

- 1. Pray for the children's daily provisions due to inflation.
- 2. Pray for the resettlement of many in Myanmar who are homeless, refugees, and affected by famine.
- 3. Pray for all Beulah kids to grow physically and spiritually.
- 4. Pray for peace and justice for the people of Myanmar.
- 5. Pray for God's protection over Pastor Joseph's two sons in Malaysia.

Joce and Place – Myanmar Updates and Prayer Points:

1. Relief Mission:

- Please pray for safety, protection, and well-being for our ground teams (including us) serving in:
 - IDP communities
 - Border areas
 - Earthquake-affected zones
- Pray that in the midst of insecurity, instability, and growing needs, God's grace will sustain the team to continue serving—bringing food, shelter, medical aid, and educational support to vulnerable communities.
- Pray for our outreach efforts to displaced orphans, widows, elders, teachers, and pastors—that they may experience God's love and comfort.
- Ask for God's provision to meet the rising challenges, including life-threatening risks, as many of our team members are themselves displaced and living in hardship but continue to serve faithfully.

2. Outreach Mission in Maesot:

- Pray for God's guidance, provision, and grace as we minister in Maesot and nearby areas.
- Pray for effective outreach among displaced people and refugees through:
 - Education
 - Basic health care
 - Other small ministries that demonstrate God's love
- Please pray for the women's groups, children, and young adults we serve through home-based programs.
- Lift up our skill development training that is helping to build up young people based on Christian values.

3. Situation of Myanmar People in Maesot:

- Pray for the Myanmar people in Maesot, many of whom have been forced to flee their country.
- Pray for protection amid:
 - Thai authorities conducting checks and deportations
 - o Rising tensions due to financial fraud (KK Park) and drug trafficking
- Many Myanmar individuals are unjustly affected and facing severe hardship.

4. Personal Life:

- Praise God for His provision—we've been able to renew our house rental contract for another year.
- Thank God that we can still serve despite uncertainties.
- Please pray for:
 - Good health for both of us
 - o Discernment, strength, and endurance to continue our ministry

- Grace to persevere through the many challenges we face
- Pray for breakthroughs with our passports and visas, which are still on hold.
- Pray for Judson's driving license application (10-year card) as he travels to another area this weekend—ask for travel safety and that the license will be accepted without issue.

宣教禱告運動:緬甸和印度

2025年7月28日

印度活望事工— Pastor Joshua

代禱事項

- 1. 為上個月受洗的弟兄姊妹在神的話語中扎根,信仰穩定成長禱告。
- 2. 感謝神,我們將於 9 月 18 至 19 號在 Dyanashram 舉行青年營。Joys 與我邀請了兩對夫婦參加,接受輔導,祈求他們能建立以基督為中心的家庭。
- 3. 祈求 FCRA 申請進展順利,盡快獲批。我們的顧問對此都表示樂觀。
- **4.** 教會年度退修會將於 9 月 30 號傍晚至 10 月 3 號下午舉行, 願是次退修會能成為教會的祝福, 帶來屬顯更新。
- **5.** 祈求教會、分支教會、青年團契、家庭團契和主日學在屬靈上充滿活力,信仰堅定成長。

印度山區學校 - Rose

- 1. 請繼續為學校祈禱,因為今個月 10 號開始了第二學期。祈求一切順利進行,最後 能平安結束。
- 2. 請為 LDP 同山區學校的所有同工祈禱,願他們全心投入,有健康的狀態去服事。

Beulah 兒童之家 - Pastor Joseph

代禱事項:

- 1. 因通貨膨脹,求主供應孩子們每日生活所需。
- 2. 為緬甸許多無家可歸、流離失所及受饑荒影響的人禱告,求主預備安居之所。

- 3. 求主使 Beulah 的孩子們在身、心、靈上健康成長。
- 4. 為緬甸人民能得享和平與公義禱告。
- 5. 求主保護約瑟牧師在馬來西亞的兩個兒子,賜他們平安。

緬甸 P&J Travel - Judson & Sandar

下面是我們 (Judson & Sandar) 所參與事工的代禱事項:

6. 賑災事工:

- 請為我們及前線團隊的安全、保護與身心健康代禱,他們正服侍於:
 - o 國內流離失所者(IDP)社區
 - o 邊境地區
 - o 地震災區
- 在不穩定、安全隱患日增的環境下,求神賜下祂的恩典與能力,使我們能持續在缺乏 資源中服侍,透過小規模但持續的方式,將食物、居所、醫療與教育資源帶給有需要 的群體。
- 也請為我們向小群體的孤兒、寡婦、長者、教師與牧者的外展服侍代禱,讓他們經歷 神的愛與安慰。
- 請特別為在這極大挑戰與風險中,依然忠心服事的團隊禱告。許多隊員自身也處於困 苦與流離中,求神親自供應與堅固他們。

7. 美索外展事工 (Maesot Outreach):

- 請為我們在泰國美索(Maesot)及周邊地區的外展事工代禱,求神親自引導、預備所需並施恩。
- 我們正透過以下方式服侍流離失所者與難民:
 - 教育渠道
 - 。 基礎醫療照顧
 - 其他小型事工渠道,向人傳達神的恩典與愛
- 神也帶領我們服侍婦女、小孩與青少年,透過家庭為基礎的課程與活動。
- 目前我們也協助推動技能培訓課程,幫助年輕人按基督信仰原則建立生命。

8. 美索(Maesot)的緬甸人處境:

- 請為在美索的緬甸人禱告,他們因為戰亂被迫離開家園。
- 請為以下情況中求神的保守與平安:
 - 泰國政府不定期檢查非法居留者,有人被逮捕與遣返
 - o KK 園金錢詐騙與毒品交易問題引發的不安局勢,使緬甸人也遭波及,生活困 難重重

9. 我們的個人生活:

• 感謝神的供應,我們剛成功續約住所一年。

- 感謝主,在眾多不確定中,仍能繼續服侍我們的百姓。
- 請為以下事項代禱:
 - 。 我們兩人的健康
 - 。 求主賜下辨識力、力量與持久力,使我們能持續事奉祂
 - 。 在各樣困難中經歷祂的恩典夠用
- 請為我們的護照與簽證禱告,目前仍未能順利申辦。
- Judson 計劃本週末前往別處申請十年期駕駛執照,請為路途平安及申辦後可順利使用 代禱。